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Г-ЖА ДАНИЕЛА РУСЕВА –  
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ОБЩИНСКИЯ  СЪВЕТ – 
ГРАД ШУМЕН 
ДО 
Г-Н КРАСИМИР КОСТОВ –  
КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 
 
 
 
 
 
 

 

ПИТАНЕ 
 
от 

Васил Гочев Тодоров – общински съветник 
 
 

 
Относно: Липсата на контрол върху приетите мерки за подобряване изпълнението 

на концесионния договор за битови отпадъци 
 
 

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО РУСЕВА, 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КОСТОВ, 

 
 
 На моето питане по същия проблем  от м. Юни тази година получих достатъчно 
формален отговор .Повод за настоящото питане ми дава конкретен материал във 
вестник "Шуменска заря" от 04.10.2010 г. "Граждани се жалват от преизпълнени 
казани с боклук". 
 Бих желал да ми дадете този път конкретен отговор на следните въпроси: 
1. Изброените в статията пропуски и нарушения отразени ли са в ежедневните 
двустранни констативни протоколи по чл.1.5 от приетата Методика за контрол и отчет  
на дейността на концесионера? 
2. Наложена ли е санкция на концесионера за системно и некачествено изпълнение и 
ако не е, потърсена ли е отговорност  от длъжностното лице отговорник за съответния 
район? 
 
 
         Подпис:............... 
          /Васил Тодоров/ 
 
 
град Шумен, 18 октомври 2010 година                                     
  


